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W 2018 roku na łódzkich ulicach

pojawi się 1500 nowych i zmodernizowanych latarni, które nie tylko dają więcej

światła, ale są też tańsze w eksploatacji.

 

W gestii Zarządu Dróg i Transportu w Łodzi znajduje się ok. 10,7 tys. latarni. Ok. 30

proc. z nich jest już energooszczędna. W 2018 roku ZDiT planuje ustawienie 1500

nowych bądź zmodernizowanych latarni ulicznych. Dla porównania, w 2017 r.

ustawiono 639 nowych latarni.

Warto przypomnieć, że w ciągu ostatnich 10 lat liczba latarni ulicznych w Łodzi

wzrosła aż o 5 tys. Dzięki tym inwestycjom na łódzkich ulicach jest jaśniej i

bezpieczniej, a jednocześnie obniżane są koszty oświetlenia.

W Łodzi oprócz ulicznych latarni spotkać można również mniejsze latarnie w

parkach i na skwerach. Niedawno Zarząd Zieleni Miejskiej zainstalował na skwerze

przy ul. Drewnowskiej (na wysokości ul. Karskiego) 23 solarne lampy ledowe.

Inwestycja ta kosztowała 278 tys zł i została realizowana w ramach Budżetu

Obywatelskiego. Po pełnym naładowaniu akumulatorów każda z tych lamp może

świecić przez pięć nocy. Panele fotowoltaiczne na latarniach mogą ładować ich

akumulatory również w każdy jasny dzień, a nie tylko wtedy, gdy świeci na nie

słońce.

Zarząd Zieleni Miejskiej planuje w tym roku ustawić aż 119 nowych słupów i 157

stylizowanych opraw w ramach rewitalizacji parku Poniatowskiego. Koszt tej

inwestycji to 939 tys. zł. W ramach Budżetu Obywatelskiego powstanie też nowe

oświetlenie (ok. 70 latarni) w parku Sielanka (515 tys. zł).

Jak podkreśliła Beata Jędrusiak, zastępca dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej,

wszystkie nowe latarnie instalowane w parkach są ledowe, a więc energooszczędne,

natomiast w miejscach, gdzie trudno jest doprowadzić zasilanie, bądź jest to zbyt

kosztowne, instalowane są latarnie solarne.
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Od 2015 r. zakupem energii elektrycznej zajmuje się Łódzka Grupa Zakupowa. Jak

podała Małgorzata Gajecka, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej

UMŁ, od 2015 do 2018 r. dzięki takiej formie zakupów gmina zaoszczędziła na

kosztach energii ok. 30 mln zł.
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